

# DÜSSELDORF U21 & JUNIOR OPEN 2018

Offene Düsseldorfer Tennis-Jugendmeisterschaften

Nachwuchsturnier der Kategorie N1 und Jugendturnier der Kategorie J2  
mit DTB-Ranglistenwertung und mit UTR-Wertung

Teil der Dunlop Junior Series

Teil der DTB U12 Masters-Turnierserie

**29.07. – 05.08. 2018 in Düsseldorf**

## Turnierausschreibung

*Veranstalter:* TC Rheinstadion e.V.  
*Ausrichter:* Trunecek UG (verantwortliche Person - Ludvik Trunecek)

*Anlage:* TC Rheinstadion e.V.  
Am Staad 17, 40474 Düsseldorf

*Turniertelefon:* 0211- 16 98 11 4  
*Turnier- Mobil:* 0173 - 71 01 23 7  
*Turnier- Homepage:* [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de)  
(Spielergebnisse, Turnierfotos, Presseberichte, News ...)  
*E-Mail:* [info@dus-junior-open.de](mailto:info@dus-junior-open.de)

*Wettbewerbe:*

Turnier 1	U12 (m/w)	29.07. – 01.08.2018
Turnier 2	U16 (m/w)	30.07. – 02.08.2018
Turnier 3	U21 - Nachwuchs (m/w )	30.07. – 02.08.2018
Turnier 4	U10 (m/w) // U14 (m/w) // U18 (m/w)	02.08. – 05.08.2018
Turnier 5	U9 (bis 2009) – Kleinfeld	03.08. 2018

*Anmeldung:* [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de)  
[www.tvpro-online.de](http://www.tvpro-online.de)

*Meldeschluss:*

U12 // U16 // U21	Freitag,	27.07.2018 / 24:00 Uhr
U10 // U14 // U18	Samstag,	28.07.2018 / 24:00 Uhr
U9 – Kleinfeld	Samstag,	28.07.2018 / 24:00 Uhr

*Auslosung:*

U12 // U16 // U21	Samstag,	28.07.2018
U10 // U14 // U18	Montag,	30.07.2018
U9 –Kleinfeld	Dienstag,	31.08.2018

*Spielbeginn:*

U12	Sonntag,	29.07.2018 / 9:00 Uhr
U16 // U21	Montag,	30.07.2018 / 9:00 Uhr
U10 // U14 // U18	Donnerstag,	02.08.2018 / 9:00 Uhr
U9 – Kleinfeld	Freitag,	03.08.2018 / 10:00 Uhr

*Erfragen von Spielterminen*  
*telefonisch unter:* 0211 – 1698114 oder 0173 – 710123 7

U12	Samstag, 28.07.2018 / 16 - 18 Uhr
U16 // U21	Sonntag, 29.07.2018 / 16 - 18 Uhr
U10 // U14 // U18	Dienstag, 31.07.2018 / 17 - 19 Uhr
U9 – Kleinfeld	Dienstag, 31.07.2018 / 17 - 19 Uhr

#### *Nenngeld:*

U10 // U12 // U14 // U16 // U18:	30,00 €	(25,- € Turniernenngeld und 5,-€ DTB-Entgelt)
U9 - Kleinfeld:	10,- €	
U21 - Nachwuchs:	40,00 €	(32,- € Turniernenngeld und 8,-€ DTB-Entgelt)

#### *Zahlbar auf Konto*

<i>Bankinstitut:</i>	Stadtsparkasse Düsseldorf
<i>Kontoinhaber:</i>	Trunecek UG
<i>IBAN:</i>	DE52 3005 0110 1006 8694 63
<i>SWIFT-BIC:</i>	DUSSDEDDXXX

Rückerstattungen bei Absagen erfolgen nur bei Vorlage eines Attestes.

#### *Anmeldebestätigung:*

Wenn ihr zwei Tage nach eurer Anmeldung keine Bestätigung erhalten habt, ruft bitte unter der Tel. Nr.: 0173 - 7101 23 7 den Veranstalter an.

Aus organisatorischen Gründen wird eure Anmeldung mit dem Zahlungseingang des Nenngeldes wirksam.

*Turnierausschuss:* Ludvik Trunecek, Haiko Stropp, Michael Zimmermann,

*Turnierleitung:* Ludvik Trunecek, Sandro Nicodemi, Michael Zimmermann

*Oberschiedsrichter:* Katharina Jacob

*Turnierarzt:* Örtliche Krankenhäuser

*Physio- Betreuung:* Turnier-Physio

#### *Veröffentlichung von Daten und Fotos:*

Mit der Anmeldung ist jeder Teilnehmer damit einverstanden, dass die Medien über das Ereignis informiert werden. Die Informationen können auch im Internet veröffentlicht werden. Dabei können personenbezogene Daten von Teilnehmern – nämlich Name, Vorname, Altersklasse und Platzierung – genannt werden. Die Veröffentlichung ereignisbezogener Fotos und Bilder ist eingeschlossen.

## **Turnierordnung**

1. Das Nachwuchsturnier wurde vom TVN in die höchste Kategorie N1 und das Jugendturnier als J2 eingestuft. Beide werden für die deutsche sowie für die jeweiligen Verbandsranglisten gewertet.
2. Alle jugendlichen Mitglieder eines Vereins, der dem DTB angehört, sind spielberechtigt. Vorrang haben Spieler/innen der Jugendranglisten des DTB bzw. der Verbände. Eine ID-Nummer (Ausnahme: Kleinfeld) ist für die Turnierteilnahme notwendig. Diese muss rechtzeitig beim DTB beantragt werden.
3. Vorrangig werden Ranglistenspieler/innen zugelassen. Die Turnierleitung behält sich das Recht vor, die Turnierbedingungen zu ändern und Nennungen ohne Angabe von Gründen zurückzuweisen.

4. Das Nenngeld ist auf das oben angegebene Konto einzuzahlen. Nur Teilnehmer/innen, die das Nenngeld bezahlt haben, nehmen an der Auslosung teil. Bei witterungsbedingtem Turnierabbruch kann das Nenngeld nicht zurückerstattet werden.
5. Spieler/innen, die nach der Auslosung im Turnierverlauf zu einem ihrer Spiele nicht antreten, erhalten jeweils den Eintrag „n.a.“. (Hinweis: Für das dritte und jedes weitere „n.a.“ werden sie mit jeweils 150 Maluspunkten im Ranglistensystem belastet. Selbst das Einreichen eines Attestes hat keine Auswirkungen auf die Maluspunkte.)
6. Die Spieler/innen haben sich telefonisch zu den angegebenen Zeiten über ihren ersten Spieltermin zu informieren.
7. Bei Bedarf findet eine Qualifikation jeweils einen Tag vor offiziellem Spielbeginn statt. Spieler/innen der Qualifikation werden über ihren Spieltermin informiert.
8. Das Turnier wird nach den Regeln der ITF und entsprechend der Turnierordnung des DTB/TVN durchgeführt.
9. Die Teilnehmer/innen müssen sich persönlich bei der Turnierleitung an- und abmelden.
10. Turnierball ist der Dunlop Fort Tournament (bei U10: Dunlop Stage 1 green).
11. Alle Matches gehen über zwei Gewinnsätze, bei 6:6 wird Tiebreak gespielt.
12. Für die Konkurrenzen U10, U12, U14, U16, U18 sind jeweils Nebenrunden vorgesehen. Hierzu müssen sich die entsprechenden Spieler/innen selbst nach ihrem ersten Hauptrundenspiel in die ausgehängten Teilnehmerlisten für die Nebenrunden eintragen.
13. Die besten Platzierungen erhalten Pokale und wertvolle Sachpreise. Bei U21 ist die Verteilung des Preisgeldes zeitnah im Internet unter [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de) einzusehen.  
U21 – Herren: 1. Platz: 1.500,- € / 2. Platz: 1.000,- € / 3.–4. Platz: 600,- € / 5.–8. Platz: 200,- €  
U21 – Damen: 1. Platz: 1.200,- € / 2. Platz: 800,- € / 3.–4. Platz: 500,- € / 5.–8. Platz: 125,- €  
Das Preisgeld basiert auf einer Teilnehmerzahl von mindestens 64 Herren und mindestens 32 Damen. Bei weniger Teilnehmern kann das Preisgeld entsprechend gekürzt werden.  
Die N1 Preisgeldgrenze (2000€ je Konkurrenz) wird dabei nicht unterschritten.  
Die Steuerverpflichtung obliegt den Preisträgern.
14. Jede/r Teilnehmer/in hat bei Bedarf das Amt des Schiedsrichters zu übernehmen.

---

## **DÜSSELDORF U21 & JUNIOR OPEN 2018**

Düsseldorf Open Youth Tennis Championship

U21 Tournament (Category N1) and Junior Tournament (Category J2)  
with DTB ladder ranking and with UTR rating

Part of the Dunlop Junior Series

Part of the DTB U12 Master Series of Tournaments

## 29 July to 5 August 2018 in Düsseldorf, Germany

### Tournament invitation

Host: TC Rheinstadion e.V.  
Organiser: Trunecek UG (contact: Ludvik Trunecek)  
Venue: TC Rheinstadion e.V.  
Am Staad 17, 40474 Düsseldorf, Germany

Tournament telephone: +49 (0)211 1698114  
Tournament mobile telephone: +49 (0)173 7101237  
Tournament website: [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de)  
(match results, tournament photos, press reports, news . . .)

E-mail: [info@dus-junior-open.de](mailto:info@dus-junior-open.de)

#### Competitions:

Tournament 1	U12 (m/f)	29 July to 1 August 2018
Tournament 2	U16 (m/f)	30 July to 2 August 2018
Tournament 3	U21 (m/f)	30 July to 2 August 2018
Tournament 4	U10 (m/f) // U14 (m/f) // U18 (m/f)	2 to 5 August 2018
Tournament 5	U9 (born in 2009 or later) – small court	3 August 2018

Registration: [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de)  
[www.tvpro-online.de](http://www.tvpro-online.de)

#### Registration deadline:

U12 // U16 // U21	Friday, 27 July 2018 / midnight
U10 // U14 // U18	Saturday, 28 July 2018 / midnight
U9 – small court	Saturday, 28 July 2018 / midnight

#### Draw:

U12 // U16 // U21	Saturday, 28 July 2018
U10 // U14 // U18	Monday, 30 July 2018
U9 – small court	Tuesday, 31 Juli 2018

#### Start of play:

U12	Sunday, 29 July 2018 / 9:00 a.m.
U16 // U21	Monday, 30 July 2018 / 9:00 a.m.
U10 // U14 // U18	Thursday, 2 August 2018 / 9:00 a.m.
U9 – small court	Friday, 3 August 2018 / 10:00 a.m.

Information on match dates available by calling: +49 (0)211 1698114 or +49 (0)173 7101237

U12	Saturday, 28 July 2018 / 4:00 to 6:00 p.m.
U16 // U21	Sunday, 29 July 2018 / 4:00 to 6:00 p.m.
U10 // U14 // U18	Tuesday, 31 July 2018 / 5:00 to 7:00 p.m.
U9 – small court	Tuesday, 31 July 2018 / 5:00 to 7:00 p.m.

#### Entry fee:

U10 // U12 // U14 // U16 // U18:	€30 (€25 tournament entry fee and €5 DTB fee)
U9 – small court:	€10
U21:	€40 (€32 tournament entry fee and €8 DTB fee)

### To be transferred to the following account:

Bank: Stadtparkasse Düsseldorf  
Account holder: Trunecek UG  
IBAN: DE52 3005 0110 1006 8694 63  
SWIFT-BIC: DUSSEDEDDXXX

Fees will only be refunded on submission of a medical certificate.

### Registration confirmation:

If you have not received a confirmation two days after registering, please call the organisers at +49 (0)173 7101237.

For organisational reasons, your registration will be deemed effective on receipt of the entry fee.

Tournament committee: Ludvik Trunecek, Haiko Stropp, Michael Zimmermann  
Tournament management: Ludvik Trunecek, Sandro Nicodemi, Michael Zimmermann

Head umpire: Katharina Jacob

Tournament doctor: Local hospitals

Physio: Tournament-Physio

### Publication of data and photos:

By registering, all participants give their consent that the media will be informed about the event. The information can also be published on the Internet, including the names, age classes and placements of participants. Photos and pictures relating to the event may also be published.

### Tournament regulations

1. The U21 Tournament (*Nachwuchsturnier*) has been classified by tennis association TVN in the highest category (N1) and the Junior Tournament (*Jugendturnier*) as J2. Both will count towards German and individual association rankings.

2. All youth members of an association belonging to the German Tennis Federation (DTB) are entitled to play in the tournament. Priority will be given to players in the youth ranking lists of the DTB or the associations. An ID number is required for taking part in the tournament (exception: small court). These must be requested from the DTB in good time.

3. Priority will be given to applications from ranked players. The tournament management reserves the right to change the tournament conditions and to refuse nominations without being required to state reasons.

4. The entry fee is to be transferred to the bank account specified above. Only participants who have paid the entry fee will be included in the draw. The entry fee cannot be refunded in the event that the tournament is cancelled owing to bad weather.

5. Players who do not turn up for one of their games after the draw in the tournament will be marked "n.a.". (Please note: As of the third "n.a.", they will be docked 150 points in the ladder ranking system each time. Even if a medical certificate is submitted, this will not affect the docking of points.)

6. The players are required to call the given telephone number at the specified times to find out the dates of their first match.
  7. If required, qualifiers will be played one day before the official start of play. Players in the qualifiers will be informed about their match date.
  8. The tournament will be played according to the rules of the ITF and the tournament regulations of the DTB/TVN.
  9. The participants are required to register (or cancel their registration) with the tournament management in person.
  10. The tournament balls will be Dunlop Fort Tournament (U10 – Dunlop Stage 1 green).
  11. All matches will be the best of three sets, with a tiebreak played at 6-6.
  12. The U10, U12, U14, U16 and U18 competitions include an additional knock-out competition for those who lost in the first round. To be included in this, the players in question must enter their names in the participant lists for this additional knock-out competition after their first-round match.
  13. The winners and runners-up will receive cups and valuable non-cash prizes. In the case of the U21 competition, the distribution of prize money will be shown shortly afterwards online on [www.duesseldorf-junior-open.de](http://www.duesseldorf-junior-open.de)  
U21 – Men: 1st place: €1,500 / 2nd place: €1,000 / 3rd–4th place: €600 / 5th–8th place: €200  
U21 – Ladies: 1st place: €1,200 / 2nd place: €800 / 3rd–4th place: €500 / 5th–8th place: €125  
The prize money based on 64 men and 32 women participants. In case of less participants the prize money will be reduced. The minimum of prize money (2000€ for each competition) for N1 category will be save. The participants are responsible for tax.
  14. All participants must assume the function of umpire if required to do so.
-